東華三院馬振玉紀念中學 <u>活動通告 133/24-25</u> CLAP@JC - 聯校 YouTube 育成計劃

敬啟者:

為引起同學對生涯規劃活動之關注,本校將安排 貴子弟參與CLAP@JC-聯校YouTube育成計劃。本計劃提供一系列的生涯發展、訪問及剪片訓練、學習拍攝及剪接一段與生涯發展相關的短片,並開展CLAP@JC聯校YouTube Channel,讓同學發揮所長。有關計劃之詳情臚列如下:

п	₽n •	四月九日	五月十日
日	期:	(星期三)	(星期六)
時	間:	下午 5:00 - 下午 6:30	下午 2:30 - 下午 5:30
活動	動 內 容:	網上簡介會	拍攝工作
	切り 谷・	(詳情容後公布)	7日7時 -1 -11 F
活:	動 地 點:	佛教大光慈航中學 (新界大埔翠怡街 4 號)	
費	用:	全免	
備	註:	學生須自行往返活動地點	

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次生涯規劃活動,並於三月二十四日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9833 與陳凱芝副校長聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二五年三月二十日

0	
9	Y

東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 133/24-25

다 마다	•	
功工分价。	•	
/ •//•		

	CLAP@JC - 聯校 YouTube 育成計劃		
敬覆者:	本人為	班學生	之家長,已知悉上述通告之內容,並
	□ 同意敝子弟參	於與有關活動。	
	□ 不同意敝子弟	总參與有關活動 。	

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:	
家長姓名:	
學生聯絡電話:_	
家長聯絡雷話:	

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 133/24-25</u> <u>CLAP@JC – Joint-school YouTube Training Programme</u>

20th March 2025

Dear Parents

To raise students' awareness of career planning, our school is going to let your child to take part in the CLAP@JC – Joint-school YouTube Training Programme, which aims to excel their potential through a series of career talk, video editing and interview skills training sessions, to share their homemade videos onto the CLAP@JC Joint-school Channel. Details of the programme are as follows:

Data		9 th April	10 th May	
Date	•	(Wednesday)	(Saturday)	
Time	:	5:00pm – 6:30pm	2:30pm – 5:30pm	
Drogrammo	:	Online briefing session	Video-taking	
Programme		(Details will be provided later.)		
Venue	:	Buddhist Tai Kwong Chi Hong College (4 Chui Yi Street, Tai Po, NT)		
Fee	:	Free of charge		
Remark		Students have to reach the venue on their own.		

Please return the signed e-reply slip by 24th March 2025 (Monday). Please feel free to contact the Vice Principal, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.